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“Deze crisis is een unieke 
kans om te investeren”

Een pand in aanbouw heeft altijd iets betoverends. Zeker 

als het om zo’n reusachtig project gaat als bij het Van 

der Valk Hotel in Nuland. De eerste motelvestiging van 

het succesvolle familieconcern is op de schop. Eind 2021 

is de nieuwbouw klaar met diverse horecaconcepten, elf 

businesszalen, een wellness area, een casino en 135 nieuwe 

hotelkamers. “Nu moet je je fantasie nog gebruiken”, 

lacht Wendy terwijl ze ons rondleidt. “Maar binnenkort 

staat hier een compleet nieuw experience hotel. Daarmee 

kunnen we er weer makkelijk vijftig jaar tegenaan.”

Toekomstbestendig hotel

“Fijn dat we hier mogen zijn”, aldus Peter. “Op een plek 

die symbool staat voor het onderwerp dat ik met jullie 

wil bespreken: investeren in coronatijd. Want Wendy, 

deze bouw kan niet anders dan een forse investering 

zijn.” Ze knikt: “Dat is het zeker. Maar we moesten wel, 

want grote aanpassingen waren nodig om ons hotel 

toekomstbestendig te maken. Eind 2019 zijn we gestart. 

Inderdaad… vlak voordat corona alles op zijn kop zette.”

“Toch heeft het virus jullie investeringen niet afgezwakt”, 

concludeert Peter. Wendy: “Laat ik vooropstellen: ook voor 

Zij is general manager bij Hotel Nuland-‘s-Hertogenbosch, de 
bakermat van het Van der Valk-concern. Hij is eigenaar van Cargo 
Service Europe, een innovatieve speler op het gebied van transport 
en logistiek. Op het eerste oog hebben Wendy van der Valk en 
Martijn Vos weinig met elkaar gemeen, maar Peter Taylor Parkins 
weet wel beter. Beiden investeerden namelijk fors in coronatijd.

Claeren Connects: Wendy van der Valk (Van der Valk Hotel Nuland) en Martijn Vos (Cargo Service Europe)
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ons zijn het vervelende tijden. Maar onze familie heeft áltijd 

geïnvesteerd in de toekomst. Een crisis verandert daar niet 

zoveel aan. Op dit moment vernieuwen we op nog veel meer 

plekken waar we gevestigd zijn, zoals op ons resort op Bonaire 

en in ons nieuwe hotel in Gent. Geen gasten mogen ontvangen 

doet pijn. Maar tegelijkertijd biedt deze situatie ons een 

unieke kans om te investeren. Daarbij hebben we nog nooit 

zóveel tijd en aandacht in een nieuw concept kunnen steken.”

Trucks op biogas

“Naast je zit iemand die ook niet bang is om te investeren”, 

aldus Peter. “Want vertel eens, Martijn: hoeveel trucks op 

(bio)-LNG komen eraan?” Martijn: “Dit jaar hebben we er 

zestig in bestelling; de grootste Volvo LNG-order ooit. Hiermee 

realiseren we 25 procent CO2-reductie en voldoen we nu 

al aan de Europese klimaatdoelstellingen voor 2030. Een 

stevige investering, maar ik loop nu eenmaal graag voorop.” 

Peter: “En trucks op (bio)-LNG: dat is de toekomst?” Martijn: 

“Deze investering is volledig gebaseerd op biogas, maar dat 

is nog maar mondjesmaat verkrijgbaar. Eerst zal het vooral 

worden geblend met LNG. Mijn verwachting is dat biogas een 

transitiebrandstof wordt en dat we uiteindelijk overstappen 

op elektrisch rijden en waterstof. Maar omdat de ontwikkeling 

daarvan nog in de kinderschoenen staat, durf ik deze 

investering nu wel aan. Ook omdat ik ‘m versneld afschrijf en 

we over vier jaar dus volledig flexibel zijn om te schakelen.”

Duurzaamheid

“Is investeren in de toekomst tegenwoordig vooral: investeren 

in duurzaamheid?”, wil Peter weten. Wendy: “De wet- en 

regelgeving verplicht ons daartoe. Maar bij Van der Valk 

willen we vooral graag verduurzamen. Aan technische 

innovaties dus geen gebrek bij de nieuwbouw. Al volgen die 

elkaar zó snel op, dat het bijna niet bij te houden is.” Volgens 

Martijn biedt verduurzaming ondernemers een ideale kans 

om zich te onderscheiden. “En waarom zou je het niet doen? 

Van een groenere wereld worden we allemaal beter, net als de 

generaties na ons. En ook zakelijk geeft het je een voorsprong, 

want de markt betaalt graag meer voor een groener product.”

Medewerkers

Gezien de onvermijdelijke naweeën van de crisis, is Peter 

tot slot benieuwd of Wendy nu al investeert in nieuwe 

medewerkers. “We zijn al volop aan het werven”, vertelt ze. 

“Een uitdaging, want vooral koks zijn schaars. Die zijn soms 

noodgedwongen in andere branches gaan werken.” Martijn: 

“Bij ons bijvoorbeeld. Denk aan obers en sommeliers die nu 

magazijnmedewerker zijn. Overdag werken bevalt ze vaak 

erg goed.” Wendy besluit: “Dat wordt nog wel een dingetje. 

Maar de échte horecatijgers keren echt wel terug.”

Claeren Connects

Claeren is een volledig onafhankelijke financieel adviseur en 
verzekeringsmakelaar, met vestigingen in Oss en Den Bosch. 
In Claeren Connects zoekt directeur Peter Taylor Parkins 
steeds de ‘verbinding’ op tussen twee personen aan de hand 
van een wisselend thema. Artikelen van Claeren Connects 
zijn na te lezen op www.claeren.nl.

Claeren confronteert Wendy en Martijn:

Stelling 1: Nederland is een land met een uitstekend 

investeringsklimaat

Wendy: “Ja, want Nederland is duurzaam en innovatief. En ook 

fiscaal gezien is het interessant om in Nederland te investeren.”

Martijn: “Nederland heeft een prima investeringsklimaat, maar veel 

andere landen hebben dat ook.”

Stelling 2: Het waardevolste compliment voor onze lopende 

investering kregen we van…

Wendy: “Oma Toos. Ze zei: ‘Wat wordt het toch een mooie, nieuwe 

zaak. Een hotel dat helemaal klaar is voor de toekomst’.

Martijn: “Laatst zei iemand: ‘Sta ook eens stil bij wat je nu al bereikt 

hebt’. Dat wordt lastig, want ik denk altijd vijf stappen vooruit.”
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